

الفرع: التاريخ:/...../..... Date :...../...../..... Branch :.....

Customer Details:

تفاصيل العميل:

اسم العميل:..... Customer Name:.....

رقم الحساب:..... Account Number :.....

رقم النقال/رقم الهاتف:..... Mobile No./Telephone No:.....

عنوان البريد الإلكتروني:..... Email Address:

Details of Fixed Deposit:

تفاصيل الوديعة الثابتة:

المبلغ المُودع (بالأرقام):..... Deposited Amount (In Figures):

المبلغ المُودع (بالحروف):..... Deposited Amount (In Words):

العملة:..... Currency:.....

مدة الوديعة (بالأشهر):..... Deposit Tenure (Month):.....

من (يوم/شهر/سنة):..... To (DD/MM/YYYY) :..... إلى (يوم/شهر/سنة):..... From (DD/MM/YYYY) :

سعر الفائدة:..... Interest Rate

Funding Option

خيار التمويل

Debit my current/ saving account number الخصم من حسابي الجاري / التوفير رقم

Cheque Number مسحوب على بنك بشيك رقم

سداد الفائدة: Monthly شهريًا Quarterly ربع سنوي Semi Annually نصف سنوي Annually سنوي At maturity عند الاستحقاق

تعليمات التجديد - تلقائيًا: نعم لا

في حالة الإجابة "نعم" بفائدة بدون فائدة

فور اختيار نعم بخصوص التجديد التلقائي، يُرجى تحديد الحساب البنكي لإيداع العائد فيه

Upon selecting Yes for Automatic Renewal please specify the bank account to credit the interest to.

Maturity Instructions Payment:

تعليمات السداد عند الاستحقاق:

عند الاستحقاق، يرجى اتخاذ الترتيبات اللازمة لتسديد المبلغ إلى الحساب رقم:..... Upon maturity, please arrange to make the payment to Account No.

اسم المستفيد Name of the Beneficiary

Declaration/Operating Instructions

إقرار / تعليمات التشغيل

I/We confirm that the information given is true and complete. I/We have read the terms and conditions (F3B VI 09/08) governing this application including delivery channels and agree to be bound by the same and any amendment thereto as may be made by the bank from time to time. If the account remains without operation over a reasonable period of time, the bank has the right to close the account without reference to me/us

أؤكد أنا / نؤكد نحن بأن المعلومات المقدمة صحيحة وكاملة. أقر بأنني قرأت / نقر نحن بأننا قرأنا الشروط والأحكام (F3B VI 09/08) التي تحكم هذا الطلب شاملة في ذلك قنوات التسليم وأوافق / نوافق على الالتزام القانوني لهذه الشروط وبأنني تحديت قد يجريه البنك عليها من وقت لآخر. وفي حالة بقاء الحساب غير نشط خلال فترة زمنية معقولة، فإن البنك يملك الحق في إغلاق الحساب دون الرجوع إلي/إلينا.

Signature of the customer:

توقيع العميل

For Bank Use Only

لاستخدام البنك فقط

تمت مراجعته من قبل

توقيع مدير الفرع

رقم إيصال الوديعة الثابتة

Terms & Conditions

- Minimum amounts for which the bank will accept fixed term deposits are listed in the bank's service charge schedule.
- The amount, period and interest rate are agreed upon, on the date of setting the Fixed Deposit. Customer shall be issued a receipt confirming the same.
- The effective date of the Fixed Deposit shall be the date on which the Bank receives the funds in the Fixed Deposit Accounts.
- Fixed Deposits in any currency shall be renewable or repayable on receipt of instructions. In the absence of instructions to the contrary the Fixed Deposit will be renewed for a similar term at the prevailing interest rate.
- Interest will be paid based on customer preference or upon maturity of the Fixed Deposit.
- Repayments of Fixed Deposit Accounts are permissible only on the date of maturity. Any withdrawal before the date of maturity will be subject to a penalty and/or any charges as the Bank may deem appropriate.
 - If the Customer withdraws the Fixed Deposit at any time before the expiry of the agreed tenure, the Customer will only earn interest for the tenure for which the Fixed Deposit was actually maintained at the normal current market rate.
 - 1% from the accrued interest amount will be deducted.
- Partial withdrawals from a Fixed Deposit Account is not permitted.
- Interest on a Fixed Deposit will accrue daily and will be calculated at the Prevailing Rate which is fixed for the agreed term of the Fixed Deposit.
- Fluctuations in the market rates of interest for deposits will not affect the rates determined and applied on the Fixed Deposit throughout the term of the deposit.
- Payments from/to Fixed Deposit Account cannot be done.
- The deposit amount in a Fixed Deposit Account cannot be increased or decreased during the agreed term, although multiple Fixed Deposit Accounts can be opened.
- The Bank reserves its right to amend or alter these Terms and Conditions without prior notice to its customers and such terms and conditions shall be binding upon the Customer.

الشروط والأحكام

- الحد الأدنى للمبالغ التي يقبلها البنك للوديعة الثابتة كما هو محدد في جدول رسوم الخدمة الخاص بالبنك.
- يتم الاتفاق على المبلغ والمدة ومعدل الفائدة في تاريخ تحديد الوديعة الثابتة ويصدر للزبون إيصال يؤكد ذلك.
- تاريخ سريان الوديعة الثابتة هو تاريخ استلام البنك للمبالغ في حسابات الوديعة الثابتة.
- الودائع الثابتة بأي عملة قابلة للتجديد أو السداد بناء على استلام تعليمات بذلك، وفي حال عدم وجود تعليمات يتم تجديد الوديعة الثابتة لفترة مماثلة بسعر الفائدة السائد.
- تدفع الفائدة وفقاً لإختيار الزبون أو عند استحقاق الوديعة الثابتة.
- لا يجوز سداد مبالغ الوديعة الثابتة إلا في تاريخ الاستحقاق، ويخضع أي سحب قبل تاريخ الاستحقاق لغرامة و / أو أي رسوم قد يراها البنك مناسبة.
- إذا قام الزبون بسحب الوديعة الثابتة في أي وقت قبل إنتهاء المدة المتفق عليها ، يحصل الزبون على الفائدة فقط عن مدة الاحتفاظ بالوديعة الثابتة فعليا وبسعر الفائدة الحالية للسوق.
- يتم خصم 1% من قيمة الفائدة المستحقة.
- لا يسمح بالسحب الجزئي من حساب الوديعة الثابتة.
- تتراكم الفائدة على الوديعة الثابتة بصورة يومية ويتم احتسابها بالسعر السائد الذي يتم تحديده للفترة المتفق عليها للوديعة الثابتة.
- لا تؤثر التقلبات في أسعار الفائدة على الودائع في السوق على الأسعار المحددة والمطبقة على الوديعة الثابتة طوال فترة إيداع.
- لا يجوز سحب أو إيداع مبالغ في حساب الوديعة الثابتة.
- لا يجوز زيادة مبلغ الإيداع في حساب الوديعة الثابتة أو تخفيضه خلال المدة المتفق عليها، و لكن يجوز فتح حسابات وديعة ثابتة متعددة.
- يحتفظ البنك بحقه في تعديل أو تغيير هذه الشروط والأحكام دون إشعار مسبق لزيائنه وتكون هذه الشروط وأحكام ملزمة للزيائنه.